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Szanowna Pani Prezes, 

 

w związku z napływającymi zgłoszeniami od członków Izby Adwokackiej w Warszawie 

pozwalam sobie zwrócić uwagę na narastające problemy z dostępem do akt spraw, w których 

występują adwokaci zrzeszeni w Izbie Adwokackiej w Warszawie. 

 

Problematyczne jest ustalanie terminów, w których adwokaci mają możliwość zapoznania 

z aktami. Wyznaczanie terminów z wyprzedzeniem dwu lub trzytygodniowym stanowi nie 

tylko uciążliwość dla adwokatów, ale przede wszystkim godzi w prawo do sądu obywateli, 

których reprezentują. Zrozumiałe dla mnie są względy bezpieczeństwa epidemicznego, jednak 

sytuacja mogłaby ulec poprawie, gdyby Sąd wygospodarował dodatkowe pomieszczenie na 

czytelnię akt, co pozwoliłoby usprawnić obsługę interesantów.  

 

Zaniepokojenie budzą również informacje o przekazywaniu adwokatom informacji (bez 

odpowiedniej decyzji procesowej) o wyznaczeniu obrońcą z urzędu w formie telefonicznej 

lub za pośrednictwem poczty elektronicznej. Praktyka ta budzi sprzeciw, jeżeli adwokat 

uzyskuje informacje o tym, że w dniu następnym odbędzie się posiedzenie w przedmiocie 

zastosowania tymczasowego aresztowania (tak: XIV Kp 2420/20). Dodam, że nie otrzymałem 

informacji, aby takie sprawy były prowadzone w trybie postępowania przyspieszonego. 

 

Zwracam się do Pani Prezes poddając powyższe uwagi pod rozwagę i prosząc o podjęcie 

kroków, by umożliwić adwokatom rzetelne wykonywanie swoich obowiązków. Proponuję 

również możliwość wideokonferencji, podczas której moglibyśmy omówić sposób w jaki 

samorząd adwokacki mógłby wesprzeć Sąd w tych trudnych czasach. 

 
Z wyrazami szacunku, 

 

 

adw. Mikołaj Pietrzak 

Magdalena Bodnari


